

Reference: UPP/CS/JK/2021-054

Date: 09 November 2021

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
Dubai, UAE

المراجع: UPP/CS/JK/2021-054

التاريخ: 09 نوفمبر 2021

السيد / حامد أحمد علي
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي، الإمارات العربية المتحدة

After Greetings,

تحية طيبة وبعد،

**Subject: Resolutions of the General
Assembly Meeting of the Shareholders
of Union Properties PJSC**

**الموضوع: نتائج اجتماع الجمعية العمومية لمساهمي شركة الاتحاد
العقارية ش.م.ع**

Enclosed are the resolutions adopted by the shareholders at the General Assembly meeting of Union Properties PJSC that was held on Tuesday, 09/11/2021 at 1:00 PM in Dubai. (2nd Meeting)

مرافق طيه نتائج اجتماع الجمعية العمومية لمساهمي شركة الاتحاد العقارية ش.م.ع. والذي انعقد يوم الثلاثاء الموافق 2021/11/09 في تمام الساعة 1:00 ظهرا في إمارة دبي. (الاجتماع الثاني)

Yours faithfully,
For Union Properties PJSC

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،
عن شركة الاتحاد العقارية

السيد / محمد فردان علي الفردان
عضو مجلس الإدارة

Mr. Mohamed Fardan Ali Al Fardan
Board Member

السيد / عبد الوهاب الحلبي
عضو مجلس الإدارة

Mr. Abdul Wahab Al Halabi
Board Member

السيد / درويش عبد الله الكتيبي
عضو مجلس الإدارة

Mr. Darwish Abdulla Al Ketbi
Board Member



Cc: Securities and Commodities Authority

نسخة إلى: هيئة الأوراق المالية والسلع

Resolutions of the General Assembly

قرارات الجمعية العمومية:

Not ratifying the Auditors' Report for the financial year ended 31st December 2020.

عدم المصادقة على تقرير مدقق الحسابات عن السنة المالية المنتهية في 2020/12/31

Not ratifying the balance sheet and the profit and loss account of the Company for the financial year ended 31st December 2020.

عدم المصادقة على ميزانية الشركة وحساب الأرباح والخسائر عن السنة المالية المنتهية في 2020/12/31

Not approving the dismissal of the board member Mr. Darwish Abdulla Al Ketbi

عدم الموافقة على عزل عضو مجلس الإدارة السيد / درويش عبدالله الكتبي

Not approving the dismissal of the board member Mr. Mohammad Fardan Al Fardan

عدم الموافقة على عزل عضو مجلس الإدارة السيد / محمد فردان الفردان

Not approving the dismissal of the board member Mr. Abdul Wahab Al Halabi

عدم الموافقة على عزل عضو مجلس الإدارة السيد / عبد الوهاب الحلبي

Approving the dismissal of the board member Mr. Fathi Bin Grira

الموافقة على عزل عضو مجلس الإدارة السيد / فتحي بن قريرة

Approving the dismissal of the board member Mr. Khalifa Hasan Al Hammadi

الموافقة على عزل عضو مجلس الإدارة السيد / خليفة حسن الحمادي

Approving the dismissal of the board member Mr. Dahi Yousif Al Mansouri

الموافقة على عزل عضو مجلس الإدارة السيد / ضاحي يوسف المنصوري

Approving the dismissal of the board member Mr. Klar Jorg

الموافقة على عزل عضو مجلس الإدارة السيد / كلار جورج

